

September 19, 2025

Dear Parishioners,

On Saturday, September 13, St. John Neumann Parish held its second International Festival. I cannot express adequately how proud it made me to be pastor of this parish. The festival not only helped with our fundraising for the new church, but it lifted up the unity-in-diversity of our parish as a true gift. I hope that the sharing of this gift with the larger north-east Columbia community will inspire a greater appreciation of our country's immigrant heritage and build the spirit of cooperation among us all. May this event grow and continue to bless both our parish and our community!

Our deepest thanks go to Nghiep Nguyen (overall chair), Tonna Okei, Edgar Contreras, and Omar Contreras for constituting the central leadership team. They gathered volunteers from across the parish to arrange the logistics and program for the festival. Those volunteers did everything from setting up, cleaning up, cooking, entertaining, and donating to many other tasks that made everything run smoothly. THANK YOU! Please also thank the sponsors of the event by patronizing their services. Finally, thanks be to God for the beautiful weather and for bringing us together!

Sincerely in Christ,

Fr. Sandy McDonald

19 de Septiembre del 2025

Estimados feligreses:

*El sábado 13 de septiembre, la Parroquia de Saint John Neumann celebró su segundo Festival Internacional. No puedo expresar con palabras el orgullo que me causó ser párroco de esta parroquia. El festival no solo contribuyó a la recaudación de fondos para la nueva iglesia, sino que también exaltó la unidad en la diversidad de nuestra parroquia como un verdadero regalo. Espero que compartir este regalo con la comunidad del noreste de Columbia inspire una mayor apreciación de la herencia inmigrante de nuestro país y fortalezca el espíritu de cooperación entre todos. ¡Que este evento crezca y siga bendiciendo tanto a nuestra parroquia como a nuestra comunidad!*

*Nuestro más sincero agradecimiento a Nghiep Nguyen (presidente general), Tonna Okei, Edgar Contreras y Omar Contreras por formar el equipo central de liderazgo. Reunieron a voluntarios de toda la parroquia para organizar la logística y el programa del festival. Estos voluntarios se encargaron de todo, desde la preparación, la limpieza, la cocina, el entretenimiento y las donaciones, hasta muchas otras tareas que hicieron que todo funcionara a la perfección. ¡GRACIAS! Por favor, agradezcan también a los patrocinadores del evento por su apoyo al promover sus servicios. Finalmente, ¡gracias a Dios por el hermoso clima y por reunirnos!*

Sinceramente en Cristo,

P. Sandy McDonald